
Zápis z jednání Školské rady Základní školy, Jičín, Železnická 460 ze dne 28.06.2021 

 

Přítomní 

Za zřizovatele: 

Mgr. Petr Hamáček  

Ing. Miroslav Kazda 

Ing. Hana Makovičková 

 

Zvoleni za rodiče: 

Doc. Mgr. Tomáš Kozel Ph.D. 

Mgr.  Jan Fink 

Mgr. Radka Koláčná  

 

Ředitelka školy: Mgr. Blanka Kalátová Lisá 

  

Zvoleni za učitele: 

Mgr. Daniela Havelková 

Mgr. Jana Dobiášovská 

Mgr. Daniela Havelková 

 

Výchovná poradkyně a koordinátorka ŠVP Mgr. Pavlína Havelková 

Průběh jednání: 

1. Zahájení - Doc.Tomáš Kozel zahájil jednání Školské rady a přivítal přítomné na druhém 
zasedání školské rady 

2. Návrh programu jednání je bez připomínek 
3. Dodatek ŠVP č. 2 (viz příloha) 

S Dodatkem ŠVP č. 2 seznámila přítomné koordinátorka ŠVP Mgr. Pavlína Havelková. Reaguje na 
vzdělávací potřeby z distanční a prezenční výuky - digitální a informační technologie. Úpravy 
vzdělávacího obsahu v 5. a 6. ročníku a v Semináři Informatiky v 8. a 9. ročníku, inovace volitelného 
předmětu Základy administrativy.  v Informatice jsou barevně vyznačeny. 

Doc. Kozel se dotázal na udržitelnost těchto úprav i v budoucnu. Ředitelka školy vysvětluje, jak 
plánujeme vznik strategie školy.  

4. Organizace a provoz školy ve školním roce 20/21 a 21/22 



Ředitelka školy informovala o návratu dětí z distanční výuky (důraz na well being), ocenila práci paní 
psycholožky, výchovné poradkyně i metodičky prevence. Třídní učitelé sledovali chování dětí, 
vytipovávali děti, které potřebovaly pomoc. Podařilo se nám minimalizovat stres z návratu, z testování 
(škola nakoupila i testy ze slin a umožnila jejich užití). Všichni učitelé nabízeli individuální konzultace. 
Nemáme žádného žáka, který by byl nehodnocen nebo hodnocen nedostatečnou.  

Vyhodnotili jsme distanční výuku - budeme využívat prostředí MS TEAMS a MS OFFICE (žáci 
dlouhodobě nemocní, studující v zahraničí, slohové práce, práce s výukovými aplikacemi, pomoc při 
prosazování formativního hodnocení, plánování, domácí příprava).  

Mgr. Petr Hamáček se zeptal na to, jestli se u nás vyskytují potíže v oblasti chování žáků, selhávání 
třídních kolektivů. Ředitelka školy vysvětlila, že jsme problémy podchytili. Školní poradenské 
pracoviště významným způsobem podpořilo dobrý návrat do školy. Slova paní ředitelky podpořila i 
výchovná poradkyně Mgr. Pavlína Havelková. 

Ing. Kazda chtěl potvrdit, že rozloučení s žáky devátých tříd proběhne ve škole bez přítomnosti rodičů, 
a jak jsme se rozhodli, zda budeme od září využívat antigenní či PCR testy. Mgr. Hamáček doplnil, že 
od září se plánuje pouze nárazové testování. 

Ve školním roce 2021/2022 budeme mít 27 tříd 16 +11, z devátých tříd letos vychází 70 žáků. Do 
prvních tříd nastupuje 82 prvňáků, na víceleté gymnázium odchází 4 děti, do 6. tříd jsme přijali 5 žáků, 
naše kapacita je téměř na stropu z hlediska udržitelnosti školy. Daří se nám vyhledávat kvalitní učitele. 
Přistoupili jsme k větší efektivitě výuky volitelných předmětů, českého jazyka a matematiky v devátých 
třídách, nadále se dělí třídy v hodinách anglického jazyka, v prvních a druhých ročnících pokračuje 
tandemová výuka. Naše postupně se vyvíjející pedagogické učící se skupiny pracují na tom, abychom 
podpořili efektivní výuku. 

Podařilo se nám zajistit speciálního pedagoga Mgr. Ditu Hendrychovou, což nám umožní více se 
věnovat žákům se specifickými poruchami učení a chování. 

Poděkovala zástupcům zřizovatele za podporu v našem snažení vytvořit moderní učebnu a prostředí, 
které bude 

Doc. Kozel se ptal na průběh zápisů. Paní ředitelka sdělila, že prvních ročnících 3 třídy po 27 žácích. 
Zápisy proběhly hladce. 

Mgr. Fink se zeptal na přijímací zkoušky na víceleté gymnázium. Jaké faktory ovlivňují žáky při 
rozhodování. Paní ředitelka seznámila se statistikou. Mgr. Havelková upřesnila, že procentuálně je 
zájem v posledních letech stejný. 

Doc. Kozel poděkovat za náročný rok všem učitelům a vyjádřil svou podporu. 

Mgr. Blanka Kalátová Lisá poděkovala všem členům Školské rady. 

 

Usnesení: Školská rada projednala dodatek č. 2 k ŠVP ZV. 

Ředitelka školy poděkovala za účast a ukončila jednání Školské rady. 

 

V Jičíně 28.06.2021     

Zápis provedla Mgr. Daniela Havelková 
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